



16th January 2020

Dear Parents,

On behalf of all my colleagues at Latifa School for Girls and Rashid School for Boys, I would like to offer you and your families my best wishes for the new year. The year 2020 holds so much promise for Dubai and the UAE as a whole; and with the appointment of the schools' new governing body by His Highness Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum in April last year, we have every confidence that the new year will usher great prospects for our schools as well.

When His Highness Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum appointed Latifa and Rashid's new Board, his instructions were very clear: the schools must return to their roots of "promoting the highest standards of excellence in the academic and social development of students". His Highness' vision for Latifa and Rashid schools would see them elevated to be amongst the best schools in the world, and for graduates of the schools, namely *your* children, to take their rightful places among the leaders of tomorrow in industry, academia and public service. Rashid School for Boys and Latifa School Girls have a shared history of academic achievement of which they are rightfully proud. As a case in point, all members of our Board are graduates of the schools and today occupy prominent positions in the public sector, both at the Federal and state level.

Since being appointed to their roles, members of the Board have taken great pains to ensure that they truly understood the current status of both schools, their strengths as well as their weaknesses. During the past eight months, they have consulted extensively with the school leadership teams, teaching and non-teaching staff, parents and students, not to mention external stakeholders (such as alumni), in order to arrive at a set of principles that are to outline Latifa and Rashid schools' strategy for the next five years. This strategy will be the blueprint that will lead us to achieve His Highness' vision that I have articulated earlier.

The process of school improvement is often arduous and complex, and one of its key success factors is the buy-in of all stakeholders, of whom parents are a key segment. We are all counting on your support throughout this journey.

You will hear more from me as the finer details of the strategy are ironed out, and as we begin to chart the path that will lead us to His Highness' vision for Rashid and Latifa schools.

Sincerely,

Abdulsalam Mohammed Khalifa AlMarri
Chief Executive Officer

RnLE/1.ASM-Board



16 يناير 2020

أولياء الأمور الكرام

تحية طيبة وبعد،

بالإنابة عن جميع الزملاء والزميلات في مدرسة لطيفة للبنات ومدرسة راشد للبنين، يسرني أن أقدم لكم ولعائلاتكم أطيب الأمنيات بالعام الجديد. يحمل عام 2020 الكثير من الوعود لإمارة دبي وللإمارات العربية المتحدة ككل. ومع تعيين صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم - رعاه الله - المجلس الجديد لإدارة المدارس في شهر أبريل من العام الماضي؛ فإننا على ثقة تامة بأن العام الجديد سوف يحمل أيضاً أفاقاً واسعة لمدارسنا.

حينما عيّن صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم - رعاه الله - مجلس إدارة مدرستي لطيفة وراشد، كانت تعليماته واضحة جداً بأنه يجب على المدارس العودة إلى جذورها من "تعزيز أعلى معايير التميز في التطور الأكاديمي والاجتماعي للطلبة". كما أن رؤية صاحب السمو لمدرستي لطيفة وراشد بأن تكونا من بين أفضل المدارس في العالم، وأن يأخذ خريجو المدرستين - ونعني بذلك أولادكم - أماكنهم الصحيحة بين قادة الغد في كل من مجالات الصناعة والعالم الأكاديمي والخدمات العامة. وتتمتع مدرسة راشد للبنين ومدرسة لطيفة للبنات بتاريخ مشترك من الإنجاز الأكاديمي؛ الأمر الذي يجعلنا نشعر بالفخر تجاه هذا الإنجاز، وكمثال على هذا فإن جميع أعضاء مجلس الإدارة هم من خريجي المدرستين ويشغلون اليوم مناصب بارزة في القطاع العام سواء على المستوى الاتحادي أم على مستوى الإمارة.

وقد بذل جميع أعضاء المجلس جهوداً كبيرة منذ تعيينهم في مهامهم ليكونوا على دراية تامة بالوضع الحالي ونقاط القوة والضعف لكلتا المدرستين. وخلال الأشهر الثمانية الماضية، قاموا بالتشاور بشكل مكثف مع فرق القيادة في المدرستين وأعضاء الهيئة التدريسية وغير التدريسية وأولياء الأمور والطلبة، بالإضافة إلى المعينين من خارج المدرسة مثل الخريجين، من أجل الوصول إلى مجموعة من الأسس لوضع الخطوط العريضة لإستراتيجية مدارس لطيفة وراشد للسنوات الخمسة القادمة. وستعد هذه الإستراتيجية المخطط الذي سيقودنا إلى تحقيق رؤية صاحب السمو التي تم توضيحها سابقاً.

وفي الأغلب فإن عملية التحسين الخاصة بالمدرسة ستكون صعبة ومعقدة، وأن أحد عوامل نجاحها الرئيسية هو تقبل جميع المستفيدين لهذه العملية، ويعد أولياء الأمور جزءاً أساسياً منهم. وكلنا نعتمد على دعمكم لنا طوال هذه الرحلة.

وسوف تصلكم المزيد من المعلومات عندما يتم وضع التفاصيل الدقيقة للإستراتيجية مع البدء في رسم المسار الذي سيقودنا إلى تحقيق رؤية صاحب السمو لمدارس راشد ولطيفة.

وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،

عبد السلام محمد خليفة المري

المدير التنفيذي - مؤسسة مدارس راشد ولطيفة